
Sist styremøte ble avholdt hos NØK sine lokaler på Tynset. Der snakket
kraftlagssjefen Ivar Müller Often om energi, muligheter og forventninger
til prisutvikling, samt hvilke muligheter og fremtidsutsikter som gjelder
innenfor energi i Fjellregionen. Nye næringer som etableres i regionen må
ha mye av kraften og det må derfor produseres mer kraft. Etter 2027 er 
Norge avhengig av import av strøm. Fjellregionen må bygge ut
produksjonskapasiteten for å møte behovet for mer kraftetterspørsel. 

Hva er det viktigste NØK kan gjøre for sine eiere og abonnenter nå? NØK 
må jobbe for å bli selvforsynt med energi. NØK har kapital, prosjekter og
kompetanse. Det vil gi flere investeringer som resulterer i ytterligere
næringsutvikling. Often sier:

«Vi sitter på enorme ressurser som kan løfte hele regionen!».

«HJEMME HOS» STYREMØTE HOS NØK

NYHETSBREV APRIL 2023

Ivar Müller Often i sin presentasjon om 
energi på NØK sine lokaler på Tynset.



Vi må utnytte disse energiressursene ved å se på regionen med andre 
øyne. Fjellregionen har mye areal som kan brukes. Det må forutsettes 
god arealplanlegging og flere etableringer av næringsarealer. Målet er 
å utbygge til 300 GWH.

Hva kan Næringsforum i Fjellregionen gjøre? NiF må fremsnakke 
vindkraftprosjektet. Vindkraft kan gi regionen mye strøm, slik at 
regionen kan bli selvforsynt. Det vil i sin tur føre til at strømprisene kan 
holdes lave. Det er en konkurransefordel i regionen og vi er en av få 
regioner i Norge som har en verdistyrt egenkapital. Lavere fastpriser 
på strøm skaper mer forutsigbarhet for medlemmene i NiF.

Stortingsrepresentant Per Martin Sandtrøen var invitert til dette 
styremøtet og han fortalte blant annet at regjeringen jobber med å 
legge den lokale reguleringen inn i plan- og Bygningsloven. På den 
måten får kommunene selv ta kontroll over en eventuell utbygning i 
regionen.

Fra venstre: Ivar M. Often i NØK, styreleder 
i NiF Ottar Tollan og stortingsrepresentant 
for SP,  Per Martin Sandtrøen.



Nye styremedlemmer fra høyre: Bente 
Bakos og Trond Motrøen. Deretter 
styremedlem Ann Brudevoll og Kjetil 
Kvarteig. Stortingsrepresentant Per 
Martin Sandtrøen, Ivar M. Often i NØK, 
daglig leder i NiF Silje Frogner Tangen, 
styrets leder Ottar Tollan, styremedlem 
Ole Petter Hansæl og styrets nestleder 
Bjørn Børresen.

Et fulltallig styre ønsket de nye styremedlemmene velkommen. 
Bente Bakos er daglig leder i Rørosregionens Næringshage på
Røros. Hun har lang erfaring som spesial rådgiver i
Forskningsrådet. Dette er kompetanse og nettverk Bente vil
bruke til å utvikle eksisterende og nytt næringsliv i hele 
regionen. Trond Motrøen er daglig leder i Byggservice Nord-
Østerdal på Tynset. Han har lang fartstid innen boligbygging i
Fjellregionen. Trond er opptatt av næringsvennlige kommuner
som legger til rette for både næringsutvikling og bygging av nye 
boliger.

NYE MEDLEMMER I STYRET I NIF



NÆRINGSKONFERANSE FOR 

FJELLREGIONEN

TORSDAG 8. JUNI 2023 KL. 9.00 - 15.00 PÅ TOLGA

- ENERGI GIR 
MULIGHETSROM

- ROBUSTHET OG 
KOMPETANSEBEHOV

- BÆREKRAFT I 
PRAKSIS

- KLIMAPLAN FOR DIN 
BEDRIFT

PÅMELDING TIL ARRANGEMENTET

https://response.questback.com/isa/qbv.dll/bylink?p=KhGH0BzYkmEf-tR6fhHpuMao-G5PXHoYebpw4Rp5g1yzHksbJb0Cp2RHq0l-e1wd0


KOMMENDE ARRANGEMENTER:

• Torsdag 11. mai 2023 - Næringslivskveld på Nystua i Tynset kulturhus. Agenda er "Mat og
opplevelser". Åpent arrangement inkludert servering.

• Fredag 12. mai 2023 – NTP seminar i Storsalen på Tynset. Nordøsterdalstinget som er en 
samling av alle formannskapsmedlemmer og kommunedirektører i N-Ø er på samme sted. 
På dagsorden er samferdsel med riksveger og jernbane som hovedfokus. Tidspunktet for 
arrangementet er kl. 10.00 - kl. 15.00. Åpent arrangement inkludert servering.

• Næringslivskonferanse på Tolga torsdag 8. juni 2023. Komplett program kommer snart. 
Følg med på våre Facebook sider for fortløpende oppdateringer.



Med ønske om en 
god 17. Mai!



Næringsforum i
Fjellregionen
Brugata 40
2540 tolga

post@fjellforum.org
www.fjellforum.org

Facebook: Næringsforum i
Fjellregionen

Instagram:
naeringsforum_i_fjellregionen

mailto:post@fjellforum.org
http://www.fjellforum.org/
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